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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A Szentkirályszabadjai reptér ügye" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Juhász Ferenc honvédelmi miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Annak érdekében, hogy elkerüljék a jelentősebb politikai vitákat(botrányokat) és leszereljék a
lobbistákat, kortes körutakat szerveztek az érintett települések meggyőzése érdekében .
Ennek során elismerték, hogy egy adott térséget jelentős hátrányok érhetik a katonai
alakulatok kivonásával, a munkahelyek megszüntetésével . Érveltek a katonai kiadások
drasztikus csökkentésével, az anyagi lehetőségek beszűkülésével . Úgy kérték a települési
önkormányzatok megértését, támogatását, hogy nem vizsgálták az adott térségre vonatkozó
hatásmechanizmusokat .
Amikor az önkormányzatok Önök) elé tárták ezen lépések adott térségre való negatív
hatásait, az Ön megbízottai különböző ígéreteket tettek . Egyik legfontosabb ígéret az
ingatlanok térítésmentes önkormányzati tulajdona való átadása volt .

Ez a koreográfia játszódott le Veszprém Megyei Jogú Város Közgyűlésén is .

Veszprém és térségének tényként jelentették be, a Szentkirályszabadjai helikopter ezred
megszüntetését és állományának a városból (családostól) való elköltöztetését .
Szembesülni kellett azzal, hogy mintegy kétmilliárd forint éves forgalmat lebonyolító
tevékenység szűnik meg .

Az önkormányzatok bízva az ígéretekben készültek a repülőtér ingatlanainak átvételére és
partnereket kerestek (keresnek) egy közös fejlesztésre, melynek eredményeként reális
lehetőség adódik annak az űrnek a pótlására, melyet a katonai alakulat távozása hagyott.
Veszprémnek e térség jelentheti azt a kiemelkedést, melyet a tudomány, az ipar fejlesztése
terén nyerhet. Ide szándékozik kiköltözni a Veszprémi Egyetem egy komplett kara is .

Ezt követően hidegzuhanyként érte őket az Ön ígérete alapján beadott térítésmentes átadásra
vonatkozó kérelmük elutasítása .
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Írásbeli kérdés



Az önkormányzatok számára nem elfogadható a Tárca költségvetésének csökkentése mögé
való bújás, mert az önkormányzatok költségvetését az Ön kormánya, az Ön szavazatával
megerősítve még drasztikusabb fogyókúrára ítélte .

Tisztelt Miniszter Úr!

Tudja e Ön, hogy :
- a szentkirályszabadjai alakulat elköltöztetése befejeződött, a laktanya kiürítése folyamatban
van?

- Ígéretének megfelelően mikor kerül sor a Szentkirályszabadja repülőtér ingatlanjainak és
ingóságainak térítésmentes átadására az önkormányzatok számára?

- Várható-e, hogy még októberben dönt ez ügyben és erről mind a Kincstári
Vagyonigazgatóságot, mind az érintett önkormányzatokat tájékoztatja?

Várom válaszát!

Budapest, 2004 . október 5.
Tisztelettel
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